
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 12. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 179
Kunne man, i forbindelse med sygehusbyggerierne under Kvalitetsfondsmid-
lerne, have fulgt en model, som bl.a. foreslås af Kræftens Bekæmpelse, og
dermed gennemført det samlede byggeri i etaper, hvilket ville have gjort det
muligt at foretage bevillingsmæssige justeringer i takt med udviklingen i byg-
geomkostningsindekset, eller ville en sådan model have medført uacceptable
meromkostninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jonas
Dahl (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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